
Vzroke slabega glasovanja
bomo skrbno pretehtali

O tem kako bi ocenili rezultate referenduma v
naši občini smo za kratko oceno povprašali pred-
sednika OK SZDL Ljubljana Vič-Rudnik Draga
Černoša:

»Tako v OK SZDL kot tudi sam osebno v tem
trenutku najbrž delim mnenje s številnimi aktivi-
sti iz krajevnih skupnosti, da, iskreno povedano,
takšnega rezultata zagotovo nismo pričakovali.
Nekoliko slabši izid glasovanja v pnmerjavi z izidi
prejšnjih referendumov nas sicer ne bi presene-
čal, saj se v vsakodnevnem življenju srečujemo z
vrsto odprtih vprašanj našega bivanja, življenja in
razvoja, številna je vrsta let trajajočih »razreše-
vanj« nekaterih problemov pa najsi gre od pov-
sem ekonomskih do komunalnih.

Kje iskati vzroke je najbrže v danem trenutku
težko oceniti, vendarle truslim, da so v ospredju

tako vprašanja premagovanja družbenoekonom-
ske krize, ki nas pesti že nekaj let, pa padanje
družbenega in osebnega standarda, do prepočas-
nih in premalo učinkovitih razreševanj komunal-
ne problematike v preteklosti, pa morda Se česa.

Pravo oceno bomo v obttnski konferenci izde-
lali na podlagi poglobljenih razprav po KK SZDL
v sleherni krajevni skupnosti ter jo nato v okviru
občine in mesta tudi dorekli. Z njo bomo seznani-
li tudi širio javnost.

Sam program je prinašal kvaliteto v hitrejkm
razreševanju ekoloških problemov na katere smo
predvsem glede onesnaienosti zraka in vode na
področju ljubljanskih občin že precej dalei za-
bredli in bi jih tako tudi hitreje zaustavili s po-
močjo samoprispevka. Žal bomo to razreševanje
morali zopet prepustiti času in že tako skopo
odmerjenim finančnim sredstvom.«


